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Närvarande: 

Pasi Kallio 

Henry Fredén  

Kerstin Hollertz 

Lars S. Karlsson (via högtalartelefon) 

Carina Larsson 

Kerstin Lindqvist 

Micael Svensson 

 

Plats:  

Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande Pasi Kallio hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av sekreterare och justerare 

Kerstin Hollertz utsågs till sekreterare och Carina Larsson till justerare. 

 

§3.  Godkännande och uppföljning av föregående protokoll nr 11 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

 

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 11 godkänns. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén informerade om aktuellt läge. Resultatet för perioden 20200701 – 20210731 är ett 

överskott med 91 000 kr. Det är främst tre anledningar till att vi återigen kan visa ett positivt resultat: 

bidrag från Örebro kommun - särskilt Coronastöd till ideella föreningar (271 975 kr), gåvor från 

medlemmar (31 250 kr), samt lägre hyreskostnader fr o m januari 2021. 

 

Fortfarande har vi en eftersläpning vad gäller intäkter från BBO-tävlingar.  

 

Arvodet för brickläggning sänktes när vi var i den ekonomiska krissituationen. Vi diskuterade att 

återinföra den högre ersättningen. 

 

Beslutades: 

- Styrelsen har beslutat att informera om det ekonomiska resultatet varje kvartal. Då 

ekonomin nu är tryggad och det förlängda räkenskapsåret 20200701 – 20211231 kommer gå 

med överskott, blir detta den sista kvartalsrapporten. 

 

- Henry Fredén får uppdraget att påminna om att intäkter från sex BBO-tävlingar de senaste 

månaderna ska överföras. 

 

- Arvodet för att lägga brickor höjs igen till 1,50 kr per bricka från och med 1 september. 
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§5. Corona 

Smittspridningen i samhället ökar nu återigen, så det finns all anledning att även fortsättningsvis 

hålla oss till beslutade restriktioner och försiktighetsåtgärder. 

 

Beslutades:  

- ”Örebridgens rutiner för ökad corona-säkerhet vid spel i lokalen” ska inte bara anslås inne i 

lokalen utan även på glasdörrarna vid entréerna.  

 

- Vi fortsätter med de tidigare beslutade skyddsåtgärderna, bland annat bordskryss. Nytt 

beslut vid nästa sammanträde. TL ska uppmana spelarna att undvika trängsel och att sitta 

kvar vid borden till dess att man uppmanas byta bord.  

 

 

§6. Lokalen 

Diskuterades hur vi ska lösa städningen nu när vår anlitade skolungdom inte längre kan hjälpa oss. Vi 

behöver göra diverse inköp: två begagnade kontorsstolar, nya glödlampor, nya budkort, nya 

deklarationskort. Dessutom behöver entrédörren mot Södra Allén åtgärdas av ÖBO. Diskussion om vi 

ska lösa ett tv-abonnemang eller inte. 

 

Beslutades: 

- Anlita städfirma för städning tre gånger i veckan. 

 

- Vädja till medlemmarna om städ av toaletterna och tömning av soporna.  

 

- Undersöka kostnaderna för tv-abonnemang 

 

 

§7 Tävlingar och kurser 

 

Tävlingar 

Deltagarantalet på tävlingar live i lokalen samlar nu allt fler spelare. Från och med måndagen 30 

augusti återgår vi till ordinarie spelschema, dock ej fredagar. Tiden måndag dag ändras till 12.30. 

 

Det har noterats att ganska många medlemmar inte har betalat in årsavgiften. Diskuterades hur vi 

ska nå dessa personer. 

 

Juniorerna Klara Gustafsson och Tobias Bern vann SM-guld, vilket vi förstås ska uppmärksamma. 

 

Allsvenskan division III spelas lördagarna 4/9, 18/9 och 16/10, kl. 10 – 19. Allsvenskan division II 

spelas helgerna 25 – 26/9 och 23 – 24/10 kl. 13 – 22 lördagarna och 9 – 18 söndagarna. 

Caféverksamheten måste bemannas av Örebridgen. 
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Beslutades: 

- Dagar och tider för tävlingar på hemsidan ska publiceras.   I ett e-postutskick ska det 

påminnas om att det nu är hög tid att betala in årsavgiften för det kommande spelåret. 

 

- Vinnarna i junior-SM kommer att gratuleras av Örebridgen. 

 

- Några personer ur styrelsen anmälde sig till att sköta caféverksamheten på division III-

tävlingarna. Ersättningen är fastställd till 450 kr/dag. Spelarna på måndagskvällen ska 

tillfrågas om någon kan ställa upp på division II-tävlingarna. Ersättningen här är 1200 kr för 

två dagar. 

 

Kurser 

Tillräckligt många anmälningar har kommit in för att kunna starta nybörjarkursen i vecka 35. Däremot 

har inte så många ännu anmält sig till steg 3-kursen. Diskuterades även hur vi ska kompensera de 

deltagare som inte fick gå färdigt steg 2-kursen på grund av pandemin. 

 

Ruterutbildning och TL-utbildning kommer att starta. Diskuterades kurslitteratur i form av lagbok på 

steg 1-utbildningen för TL.  

 

Beslutades: 

- Kursledarna Carina Larsson och Micael Svensson får i uppdrag att besluta om vilka kurser 

som ska ges beroende på kommande anmälningar inför kursstarterna. 

 

- Deltagare i TL-utbildningen steg 1 kommer att få en egen lagbok. 

 

 

§8 Övriga frågor 

Restaurangchansen är återigen aktuell för beställning och inköp. 

Beslutades: 

- Att anslå beställningslistor i lokalen och även ge möjlighet till att beställa via e-post. 

  

§9 Nästa möte 

Nästa möte blir tisdagen 21/9 kl. 17.00 

 

 

§10 Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Carina Larsson/ 


